
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet den 17.6.2019 kl. 19  
 
Tilstede var: Søren, Jesper, Bjarke Andreas og Benjamin. 
Referat: Bjarke    
Næste bestyrelsesmøde: 7.7.19 kl. 19.00  
 
Maling af vinduerne  
Der er indhentet flere tilbud og det sidste ser lovende ud. Der vil blive malet 2 opgange ad gangen, 
for at minimere ”bygge-perioden” i den enkelte lejlighed.  
 
Støj i opgang 13 
Bestyrelsen bruger forsat en del tid på at håndtere støjgener i en lejlighed i nr 13.  
 
Arbejdsweekend og haveudvalget  
Få personer deltog ved den første arbejdsdag. Arbejdsdagsudvalget modtager fortsat gerne ønsker 
om opgaver.   
 
Kloaker 
Kloaker i gården repareres i efteråret sammen med hullerne i vore belægning. Søren indhenter 
tilbud.  
 
Sæbedispensere 
Sæbedispensere til vaskemaskinerne er bestilt og David vil orientere om tidsplan for opsætning på 
næste bestyrelsesmøde.  
 
Bord i gården ved nr. 5 
Bestyrelsen har godkendt placeringen af havebord ved nr. 5. Vi forventer derfor ikke at gøre mere i 
denne sag.  
 
Ny cykelpumpe  
Der er kommet en ny cykelpumpe der ikke larmer i samme grad som den tidligere. Vis hensyn og 
brug ikke pumpen efter kl 20.  
 
Punkterede ruder.  
Andreas indsamler forsat sedler. Brug vedledningen der er kommet ind i din postkasse.  
 
Lamper der blinker 
Skriv til bestyrelsen hvis du opdager, at der en lampe der blinker.  
 


